
Siechnice, 24 maja 2024 roku  
 
 

W nawiązaniu do postępowania nr WFK1/2024 udzielam odpowiedź na następujące pytania: 
 
 
1. Czy zostały podjęte uchwały ws. prowadzenia uproszczonej ewidencji przychodów i kosztów dla 
poszczególnych jednostek OSP. Jeśli tak to kiedy? 
 
Odpowiedź: NIE 
 
2. Czy został zawiadomiony naczelnik urzędu skarbowego właściwy w sprawach opodatkowania 
podatkiem dochodowym o wyborze prowadzenia uproszczonej ewidencji przychodów i kosztów dla 
poszczególnych jednostek OSP? 
 
Odpowiedź: NIE 
 
3. Czy w przypadku OSP Siechnice zostało złożone zawiadomienie do naczelnika urzędu skarbowego 
właściwego w sprawach opodatkowania podatkiem dochodowym o niespełnianiu warunków, do 
prowadzenia uproszczonej ewidencji przychodów i kosztów? 
 
Odpowiedź: NIE 
  


